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Durant el mes de juny, a les Coves, s’ha fet un taller 
de “rissoteràpia” en sessions de dos hores, pel matí o 
per la vesprada. Jo he tingut la sort d’haver-hi assistit 
i m’ho he passat molt bé. Per la vesprada érem un 
grup d’unes 20 persones, totes amb moltes ganes 
d’oblidar problemes, preocupacions, enfermetats, 
mals rotllos al treball…en definitiva amb ganes de 
riure’ns. I ho vam fer, clar que sí: amb presentacions, 
jocs, balls, minidramatitzacions, nassos de pallasso, 
corones de reina, globus… però sobretot amb 
desinhibició, imaginació i l’ajuda de Sandra, la nostra 
« rissoterapeuta ».

Beneficis de la “rissoteràpia”: elimina l’estrés, alleuge 
la depressió, millora l’autoestima, afavorix l’oxigenació, 
millora la menopàusia…ah, i ajuda a aprimar!!!!

Si el tornen a fer, us recomano que hi aneu, us ho 
passareu bé, de veritat. 

El taller estava organitzat pel CDR Alt Maestrat i per 
l’Ajuntament de les Coves. Aquest, malgrat la crisi i 
la falta d’ajudes econòmiques, no para d’organitzar 
activitats lúdiques i culturals gratuïtes per a tot el poble 
i per a totes i tots els que tinguen ganes i voluntat de 
participar-hi. Felicitats !!!!

Les contribucions especials per als carrers del nucli 
antic?
Ací també va haver un poc d’enrenou social alentats, com 
no, per gent (oposició i seguidors) que no ha contat tota 
la veritat de la urbanització d’estos carrers. La gent una 
vegada finalitzats els carrers i passades les contribucions 
s’adonarà que ere la millor elecció i no tan cara com els 
van dir.

Quins són a dia d’avui els projectes, els reptes més 
importants que té plantejat el nostre poble? 
Obrir el Centre de Dia, que esperem que sigue en breu i 
funcione; acabar d’arreglar els carrers del casc antic i, si 
puguerem, la plaça de l’Església; la reforma de l’escola; el 
començament per fi de les obres de l’antiga carretera; la 
construcció de la planta de Biogás per al tractament dels 
purins i fems d’animals en general, la reparcel·lació del 
polígon Mas de Boira; el començament de les obres del 
circuït i algun projecte més que segur que eixirà. Esperem 
que estos projectes siguen realitat en breu, encara que la 
crisi n’ha frenat alguns, que no aturat, d’altres podrien ser 
realitat abans de finalitzar la legislatura.

La situació econòmica en general i de les administracions 
locals en particular és almenys preocupant, com estem 
de perres? 
Sincerament no estem molt bé, però tampoc som 
l’ajuntament amb més dificultats econòmiques de la 
província. És cert que hem heretat un important deute 
d’euros en préstecs, però amb una bona gestió econòmica 
i mirant de reduir les despeses, eixirem avant.

Quines mesures teniu previstes per a contenir el gasto, 
quines partides vorem retallades? 
En el tema de festes, que és on es gasten més diners, s’ha 
fet una retallada quasi del 50%, però gràcies a la tasca del 
regidor de Festes i la Comissió participativa, segur que la 
retallada no afectarà a la qualitat dels espectacles.
Els sous dels regidors (dels dos que estan remunerats) i el 
meu propi, ja fa quasi un any que estan congelats. Finalment, 
s’intentarà gastar menys que el que s’ingresse. 

Què espereu assolir en estos dos anys que resten de 
legislatura? 
Confiem en poder dur a terme tots o quasi tots els projectes 
abans esmentats que depenguen en més percentatge de 
les decisions o accions de l’ajuntament.
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